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BERGEN KOMMUNE 
Krohnengen og Eventyrskogen skole 
    

   Referat 
    

    

    

Samarbeidsutvalgsmøte/Skolemiljøutvalgsmøte   

 

Tid: 

 

Mandag 25.januar 2021 

Kl. 14.30 – 16.00 

Møte nr.: 1/ 2021 

Sted: 

 

Rektors kontor/Teams   

Tilstede: 

 

Foresatte: På Ellingsen (leder FAU) og Marthe 

Finstadsveen fra FAU.  

Elever: Ane Hatland Nilsen (Leder) og Elly Selvik 

Hellesøy(nestleder) 

Ansatte: Annette Moldestad (tillitsvalgt 

Utdanningsforbundet), Marie Ryland 

(elevrådskontakt) 

Kjersti Sæthre (tillitsvalgt Fagforbundet) 

Politisk valgt: Charlotte Spurkeland  

 

 

 

 

 

Anette Gerda Rønhovde, rektor.  

Skolemiljøutvalgsmøte Alle grunnskoler skal ha et skolemiljøutvalg (SMU) 

som skal bidra til at skolen, de ansatte, foreldrene og 

elevene jobber for et godt og trygt læringsmiljø på 

skolen (opplæringsloven § 11-1). 

  

Saker: 

 

 

 

1. Godkjenning av innkalling. 

      Innkalling godkjent 

 

2. Valg av leder, nestleder og sekretær. 

     Rektor Anette Gerda Rønhovde leder, Elly Selvik(fra elevrådet) nestleder,   

     Kjersti Sæthre (Fagforbundet) sekretær. 

 

3. Saker fra elevrådet: 

Skolemiljø – det fysiske miljøet ved skolen. Elevene er lei av å vente på opprustning 

av parken (Graven). Det er et stort ønske blant elevene på skolen om å få dissestativ 

ute. Det ønskes også anledning til å drive med annen form for aktiviteter og lek som 

opptegning av paradis og andre spill aktiviteter som setter litt farge på den kjedelige 

ute plassen. Elevrådet skal se etter noen forslag.  

4. Saker fra FAU: 

           Trafikksituasjon 
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    Dugnad for å trygge barnas skolevei fungerte bra. Droppsoner/hjertesoner ved skolene må    

    informeres ut til foresatte oftere. Ved Eventyrskogen skole bør det merkes bedre at det er  

    skolevei og mange barn ferdes langs veiene. 

 

5. Saker fra skole: 

 

           Status uteområdet og bygg - Krohnengen og Eventyrskogen. Skolen melder om fulle    

           klasser og trangboddhet. Det jobbes i EBE og SSU sammen med hovedverneombud,   

verneombud og skolen rundt løsninger. Gymsalen blir forhåpentlig ferdig etter 

vinterferien Det blir blant annet ny scene, lydanlegg og lys. Uteplassen fordelt på ca. 

380 elever er en utfordring. Parken er en offentlig park og blir brukt av beboere fra 

nærmiljøet også. Ved fint vær kommer det mange som vil grille, sole seg osv.. 

 

6. Eventuelt 

 

Ønske om at vennskapsskolen i Afghanistan blir trukket med i undervisningen på 

skolen fra FAU. Det planlegges et opplegg i uke 21. Blant annet en digital innsamling.  

 

140 års jubileum for Krohnengen skole skal feires i uke 18. Kom gjerne med innspill. 

 

Samarbeidsutvalgsmøte       

Grunnskolen i Norge bygger på demokratiske verdier. Alle de viktige partene i 

skolesamfunnet er representert i samarbeidsutvalget. 

Samarbeidsutvalget er et rådgivende, kontaktskapende og samordnende ledd for alle parter i 

skolesamfunnet. 

Utvalget skal særlig arbeide for å fremme kontakten mellom skolen og lokalsamfunnet. 

Samarbeidsorganer i skolen (og det øvrige hjem-skolesamarbeidet) skal styrke elever og 

foreldres mulighet for medvirkning i skolen.  

 

Saker:  

 

1. Godkjenning av innkalling. 

      Innkalling godkjent 

 

2. Saker fra skole/SFO: 

 

Kvalitetsoppfølging 2021– forberedelser til 25.mars 2021. Framdriftsplan ble 

gjennomgått på møtet. 

Kvalitetsoppfølging om skolemiljøet; elevrådet ønsker at undersøkelsen skal være 

anonym. 

 

Skoleruten 2021/2022. Rundskriv 21-19 om skolerute, samt forslag til skoleruten for 

2021/2022 gjennomgått på møtet. 

Vedtatt på møtet.  

 

SFO ruten 2021/2022.  

Vedtatt på møtet.  
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Skolens ordensreglement. Lokale regler §9. Se vedlegg.  

Regler for mobil og smartklokker fortsetter som før. Regel nr. 16 for bruk av 

klatrestativ på nedre plass ble tatt bort. Det kan benyttes av de elever som er ute ved 

denne sonen. Lokale regler for Eventyrskogen må inn på listen. 

 

Kapasitet – prosess inn mot status som full skole. Skolekretsgrenser.  

Kapasiteten ved skolene er full. Rektor jobber med å få det godkjent. Viktig å få ut at 

det går ut over det psykososiale miljøet på skolene dersom vi ikke blir hørt nå. 

 

 

3. Eventuelt 

 Det har ikke blitt gjennomført foreldreundersøkelse i dette skoleåret. 

 

 

Referent: 

Kjersti Sæthre 

 


